

TABLE OF CONTENTS

目 录

A Distribution Characteristic Analysis of Natural Villages Based on GIS Application in Jincheng City
(基于 GIS 的晋城市自然村名的分布特征分析)

L. LI, W. Y. JIA..... 21

Analysis on Evolution of Urban Heat Island Landscape Parameters in Zigong Based on

Spatial Scale Variation

(基于空间尺度变化的自贡城市热岛景观参数演变分析)

H. L. ZHANG, X. F. LIU..... 30

**Research Progress of Land Surface Temperature Synergetically Retrieval from Thermal Infrared
and Passive Microwave Remote Sensing**

(热红外与被动微波遥感协同反演地表温度研究进展)

G. Q. LI, F. N. DAI..... 39

The Design and Implementation of Cooperation GIS

(协同 GIS 的设计与实现)

Z. WANG, X. WANG, J. LI, M. QIN, B. ZHANG..... 49

Hazard Assessment of Geological Disaster in Nanning City Based on Factor Contribution Rate Mode

(基于贡献率模型的南宁地质灾害危险性分析)

J. WANG, Y. YU, Q. H. GONG, X. L. YIN, H. X. XIONG..... 54

Research on Method of “Abnormal Stripe Problem” of Vegetation Index Product of FY3A MERSI

(FY3A MERSI 数据的植被指数产品“异常条带”问题处理方法探究)

C. S. WU..... 64

Extraction and Application of Flash Flood Ditch in Hunan Province Based on GIS

(基于 GIS 的湖南省山洪沟提取技术及其应用)

J. Y. XU, L. J. QIU..... 75

Measurement Methods of Regional Specialization in Agricultural Land Use

(农地利用专业化的测度方法)

W. H. WANG, H. Y. ZHU..... 80

Research Progress on Reconstruction of Lake Palaeo-Salinity

(湖泊古盐度重建研究进展)

J. Y. ZHANG, Y. P. ZHENG, R. Q. SONG..... 92

Study on Relationship between Natural and Social Factors and Placenames Named in

Yi Nationality Language in Yunnan Province

(云南省彝语地名与自然社会因子的关系分析)

W. J. XI..... 105